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Spodnje Podravje. Odlocen ne centralizmu S/ovenije 

Minister Virant, priditeiz Ijubljanske 
megle in se preprieajte! 
Poslanee opozlclJske stranke 5DS Andrej Cui sa Je na predlog minima Gregorja Vlranta 0 odprayl obCln odzval z novinarsko konferenco, na katero Je IIOleg med~ 
Jey poyabll tudl Zupane obCln Spodnjega PodrayJa. Poslanca In zupane Je za skupno mlzo y Dornavi poyezal en ell): nasprotoyanje predlogu 0 odpravi obCln. 

Nestrinjanje z Virantovim 
predlogom so ob poslancu 
Cusu izrazili zupani obCin 
Markovci Milan Gabrovec, 
Sv. Andraz Franci Krepsa, 
Sredisee ob Dravi Jurij Bor· 
ko, Kidrieevo Anton Lesko
var, Destrnik Vladimir Vin
dis, Cirkulane Janez Jurgec, 
Dornava Rajko Janzekovic, 
Podlehnik Marko Maucic, 
Jursinci A10jz Kaueic, Sv. To
mai Mirko Cvetko in pod
zupan obcine Zavrc Janko 
Lorbek. 

'Poslanec Cus je uvodoma 
povJ:dal, da zmanjsevanje 
stevila obcin ne pomeni ra
cionalizacije javne uprave . Poslanec v dtiavnem zboru AndreI Cui In Zupanl obCIn Spodnleg8.Podr8vla predlogu mlnlstra V1ranta 0 odpravl obCln ostro nasprotulelo. 

• Ce bi zeleli jilvno upravo 
racionalizirati, bi morilli 
uvesti regije. Zatosti nas 
dejstvo, da je edini kriterij 
za odpravo obcin samo ste
vilo prebivalcev. Menim, da 
gre ia napad centra na po
deielje, 0 tem govorijo tudi 
predvidene spremembe . 

zakona 0 financiranju oh
ein, ki so v pripravi. Majhne 
obcine niso krivec za luknje 
v slovenskem bancnem sek
torju, niso krivec za TES in 
niso krivec za razbohoteno 
javno upravo!. Zupan Dor
nave, obcine, ki je bila gosti-

teljica srecanja, ne verjame, 
da . bi bila odprava ohein 
mozna brez referenduma. 
,Ce smo z referendumom 
bili ustanovljeni, se nas z re
ferendumom tudi odpravi. 
Za Slovenijo pa bi bilo sicer 
najboljse, da se odpravi mi-

ptuj • Obisk vodstva NSi in pos/anske skupine 

Obcine SO danes glavno 
gonilo razvoja 

Predsednlca NSI LJudmIIa Novak .. ]a mod oblskom ~ 
moille ragl]a ...cala ludl • ptuJskIm iupanom Stefanom l:eIa
nom. 

Vodstvo NIl In ........ 
sIuI .......... AI v 110M
deQek obIskala ptuJUco In 
onnoiIra NIIQo. Ob tel pd
IaiDoetI so sa _niB z 
aosPod.raldml _rami 
v obCInaII .. podJetIIII .. 
tam obmoCJu. De'.gadJ' 
NIl sale .... Ia z neIuIte
.... 1 dIrektoItI podJetIJ, m. 
panl ter druglml obCInslelml 
funkcIon8ItL 0bIaIuI sa Ie 
udeIeilla predttd" NIl 
Ljudmlla N_II, lei sa Ie 
...... tudI • pIuJtkIm iu
panom .. raDOm Catanom. 
e- Ie bli tudI 0 odpravI 
obCIa .. tem oINnoCiu. 

,Nova Siovenija odloeno nasprotuje predlogu vladne koalicije, ki predvideva zmanjSane stevlla 
obeln na 120. Ta ukrep bi pomenil, da bi bila odpravljena marsikatera obelna na P\ujskem in Ormo
Skem. Gre sicer la vSeCen vladni ukrep, lOOa brez kakrSnih koli politivnih uCinkov za ljudi. Moramo 
se tudi zavedati, da so obCine nastajale predvsem tam, kjer so bili doloCeni kraji pozabljeni od 
centrov moei oziroma centrov upravljanja. Zato so se Ijudje samovoijno na referendumih odloCili za 
samostojne abCine. Te danes pomenijo glavno gonilo razvoja. Trenutno so edine, ki Se investirajo 
v infrastrukturo, graoijo Sole, vrtce in druge objekte, ki so pomembne za razvoj skupnosti in boljse 
nvljenje na podeielju. Pray tako ne smemo pozabrti drufuene note, ki jo imaJo abCine, stem ko po
vezujejo, spodbujajo in sofinanciraJo druStva. Zato bi ta vladni ukrep pOladel tudi druzbo kot.eelato 
in ne zgolj neko institueijo. . 

Co vlada ocenjuje, da Je zdajsnja lokalna samouprava prevelik stroSek za driavni proraeun, ima 
na razpolago vellko bolJSa moznosli za znizevanje tege stroska, ne pa da se najprej loti odpravlJa
nja obCin. Vlada lahko namree spodbuja in naroCa obCinam, da si prizadevajo za skupne obCinske 
uprave. To bi nedvomno pripomoglo k zmanjSanju stroSka, ki ga drzava namenja la delovaje lokalne 
samouprave. 

Nova Siovenija poziva vlado, da odstopi od predloge 0 zmanjSanju stevila obCin na 120. Ta predlog 
ne more reSiti slovenskih Javnih finane in drugih teiav, s katerim se soocamo. Lahko pa vnese kup 
neladovoljstva, razocaranja in konfliktov, ki nam bodo odvzeli energijo in moe za deja na drugih po
droCjih, ki so veliko balj problematiCna. Obelne morajo zato ostati,' so mod drugim povedali v NSi. 

MG 

nistra Viranta!, je odlocno 
povedal prvi moz dorna
vske obCine. Zupan obcine 
Markovci Milan Gabrovec je 
nadaljeval: ,Dolder se riasa 
obcina sama financira, je 
Virant ne more odpraviti. 
Taisti minister je pred leti 
naredil ze veliko napako in 
posledicno skodo s placno 
reformo v .javnem sektorju, 
ki je prinesla stevilne ne
smisle in anomalije. Naredi
Ii bomo vse, da se naSe obci
ne ne bodo odpravile .• 

Zatem stojl 
Jankovic 

Zupan Sredisca ob Dravi 
Jurij Borko je mnenja, da 
minister Virant ni sam pri
Sel do ideje 0 odpravi oh
cin. ,Za to vlado in za tem 
predlogom stoji JankoviC. 
Manjse obeine smo pri svo
jem delu uspdne, veeje oh
cine pa, kot vemo, se sooca
jo s financnimi in drugimi 
teiavami. Dokazali bomo, ' 
da znamo stopiti skupaj, 
in bomo temu predlogu 
ostro nasprotovali. Obein . 
kar tako ne bomo dali,' je 
poudaril Borko, iupan Ki
drieevega AnIOn Leskovar 
pa se je spraSeval, zakaj. bi 
odpravili subjekte (obei
ne), ki so v lokaino okolje 

pripeljali toliko denarja. 
Zupan Destrnika Vladimir 
VindiS predvideva, da gre 
pri Virantovem predlogu za 
muho enodnevnico, ki bo 
po njegovem mnenju kar 
hitro ugasnila. ,Denar, ki 
pride v obcino, zelo dobro 
izkoristimo. Res pa je, da je 
na drugih podrocjih prevec 
pijavk, ki so prisesane na 
javni denar,' je razmisljal 
prvi mOl destrniske obcine. 
Zupan obCine CirkujaneJa~ 
nez Jurgec je poudaril, da 
so bile obcine doslej. tudi 
gonilo razvoja majhnih in 
srednje velikih podjctij. 
.Zdaj nas hocejo povezova
ti po nekih nerazumljivih 
Idjucih. Prav tako nas zelijQ 
prikrajsati za napredek, ki 
bi ga se laltko dosegli. Naj 
se na vladi raje vpraSajo 0 
odpravi razlienih agencij 
in pa tudi 0 zmanjsevanju 
stevila zaposlenih na mini
strstvih .• 

podeielju ni bilo pravega 
razvoja. Vse, kat se je v pre
teldosti na podeielju posto
rilo, so krajani sofinancirali 
s samoprispevki. Zdaj ko 
smo na podeielje pripeljali 
denar in razvoj, pa nam ze
lijo to znova vzeti! Naj mini
ster Virant prikoraka iz Iju
bljanske megle in pogleda, 
kaj vse smo obcine v tem 
casu. naredile,. je bil oster 
MauCic, ki je kar neposre
dno udaril s predlogom, da 
bi se zoper ministra Viranta 
uvedla interpelacija. 
. Zupan obcine Jursinci 

Alojz Kaucie meni, da bi 
vlada z odpravo obein pri
hranila malo, obcanom pa 
vzda zelo veliko. Podzupan 
Zavrca Janko Lorbek se 
spraSuje, ali so obeine g1ede 
na vedenje driave res driav
ni sovraznik stevilka ena. 
,Najprej so iz parlamenta 
nagnali zupane, zdaj pa nas 
hocejo se odpraviti .• 

Zupan obeine Sv. Tomai 
Virant 51 zasluii Mirko Cvetko pa je pojasnil, . 
interpelacijo da bi odprava obcin po

menila degradacijo sloven-
Zupan Podlehnika Marko skega podeielja in malega 

MauCic je na srecanju raz- kmeckega cloveka. 'Naj se 
mililjal takole: >Virant je z Virant prikaie v tem prle
idejo odprave obein priza- skem svetu in dokazali mu 
del tisto raven upravljanja, bomo, kako zelo narobe 
kamor smo komaj dobro razmislja!. 
zakorakali. Stirideset let na . MoJca ZemlJarlii 

Franc Puksic: Kot Ce telicka izpustis iz hleva ... 
Poslanec v driavnem zboru Franc PukSic je predlog ministra Viranta glede odprave obCin 

opisalzelo slikovito .• To je taksen predlog, kot ce telicka izpustis iz hleva - v tem primeru brca 
okrog sebe. se zaletava in ne ve, v katero smer naj se obrne. lakSni so Virantovi predlogi. Pred 
desetimi leti se je lotil jayne uprave in jo je 'zafural'. Pred dvema letoma je vodil driavni zbor 
in ga je 'zafural'. Zdaj je polieijski minister in minister za lokalno samoupravo in bi rad 'zafural' 
se edino, kar v tej driavi funkcionira , to so obcine. Virant kot predsednik DZ in tudi zdaj kot 
minister ni znal razreSiti vprasanja, v kateri torbi so ostali ali se izgubili podpisi za referendum. 
Na to ga je treba opomniti. Menim, da je zadnji, ki lahko govori 0 neuspesnih obCinah. Ker je 
birokrat in centralist, ieli ocitno na plecih slovenskege podeielja reSevati tajkunske kredite. 
Predlagam mu, naj pobere davke in premoienje tajkunom, pa bo denarja dovolj" je pojasnil 
Franc Puksic, poslanec DZ in dolgoletni iupan obcine Destrnik ter .oce. marsikatere majhne 
slovenske podeielske obcine. 

MZ 


